
De meerwaarde van een lokale partij met landelijke binding 

Door Erik Schipper 

In de campagnes voor de gemeenteraadsverkiezing in Nunspeet wordt er gezocht naar 

tegenstellingen tussen de verschillende partijen en dat is logisch. Als het allemaal van hetzelfde is, 

hebben we aan één partij voldoende om Nunspeet te besturen. Gelukkig is dat niet zo en de partijen 

die in Nunspeet om zetels in de raad strijden willen zich van elkaar onderscheiden. Daar is niks mis 

mee. Een interessant punt is daarbij het verschil tussen puur lokale partijen en partijen met een 

landelijke binding. Tijd dus om aan Koos Meijer, lijsttrekker van het CDA, een paar vragen te stellen. 

Op de vraag of lokale partijen een groter belang bij de inwoners leggen dan partijen die een 

landelijke binding hebben is Koos direct scherp: “Het antwoord is natuurlijk nee”. “Ik ga ervan uit dat 

elke partij in onze gemeente werkt met maar één belang en dat is het belang van onze inwoners”. 

Maar is er dan helemaal geen verschil? Koos: “Ja, dat is er wel en dat zit in de mate waarin een partij 

gebruik kan maken van het eigen partijnetwerk. Dat betreft de eigen regio, de provincie en het 

landelijk niveau. En als het nodig is, tot aan Brussel toe. Veel zaken die op lokaal niveau spelen 

worden immers op hogere niveaus beslist.” En hij vervolgt: “Onze lokale CDA-fractie deelt in de 

kennis die aanwezig is op regionaal, provinciaal of landelijk niveau. En daar brengen wij ook onze 

voorstellen in het belang van Nunspeet in.”  

Kun je hier voorbeelden van geven? “Zeker, die zijn er. De regionale CDA-samenwerking tijdens de 

ontwikkeling van Strategische Samenwerking Nood Veluwe (SNV) en de Inclusiefgroep. Een ander 

voorbeeld is het verbeteren van bereikbaarheid met de mogelijke snelfietsroute F28 en inzet voor 

het toerisme met het vervolgproject Vitale Vakantieparken. Dit komt op provinciaal niveau tot stand 

en hierin werken we met onze CDA-collega’s op het provinciehuis samen. En landelijk de A28. 

Hiervoor ben ik, samen met een ander regionaal CDA-raadslid, in Den Haag met onze CDA-Tweede 

Kamerleden een gesprek aangegaan over de A28. Dat gesprek heeft er mede toe bijgedragen dat de 

A28 nu op de landelijke wegenagenda staat.”  

Mooie voorbeelden, maar wat heeft de inwoner van Nunspeet daar nu aan? Koos: “Ik noem dat 

diepte-investeringen en het is een kwestie van op het juiste moment bij het juiste loket met het 

juiste voorstel of de juiste vraag zijn. Een inwoner van Nunspeet zal dit niet direct merken. De 

verbreding van de A28 is een langdurig traject dat enkele jaren zal duren, maar op het moment dat 

dat gaat gebeuren profiteert ook Nunspeet daarvan. En als het gaat over bijvoorbeeld de 

stationsomgeving, iets wat dichter bij huis ligt, kunnen onze provinciale en landelijke contacten een 

belangrijk verschil maken. In de CDA-beeldvorming ‘Nunspeet ontknoopt’ is dat al aangetoond. 

Lobbyen is soms een beladen woord, maar wij passen dit in alle openheid toe en dan is het een 

uitstekend middel om zaken voor Nunspeet voor elkaar te krijgen en daar gaat het om.” 

Een laatste vraag aan Koos Meijer: Op woensdag  21 maart as.  is de gemeenteraadsverkiezing. Wat 

wil jij nog aan de kiezers in Nunspeet meegeven. “Als het gaat om waar het politieke belang ligt kan 

ik heel kort zijn: elke partij, dus ook het CDA, kent maar één belang en dat is het belang van onze 

Nunspeetse inwoners, maar de wijze waarop dát belang wordt ingevuld maakt het verschil. Als het 

gaat om het stemmen wil ik alle mensen oproepen om niet thuis te blijven maar zeker te gaan 

stemmen. Kiezers kunnen prima bepalen welke partij de beste plannen heeft voor Nunspeet. En ja, ik 

ben van het CDA, dus als afsluiter mijn stemadvies: Ga stemmen en kies voor het CDA, een partij die 

luistert en verbindt.” 


